

ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ DEL BUTLLETÍ DEL CONSELL
CONSULTIU DE LES PERSONES GRANS DE SABADELL

Dia i hora: 28 de març de 2025, a les 11 h.

Lloc: Casal Pere Quart.

Consellers/es: 10 persones membres: Miquel A., Enric C., Antoni Ll., Pere F., Agustina M., Maria Teresa B., Maria S., Ramon S., Enric R.

Dinamitzadors/es: Marc (Portacabot)

- **Benvinguda**

La sessió s'obre amb la rebuda a les persones membres del Consell.

- **Desenvolupament de la sessió**

El principal tema de conversa que té lloc en la present sessió és el debat quant a la reducció i adequació de la propera edició del butlletí, ja que la primera versió feta per les persones membres és molt extensa i cal fer algunes modificacions, tal i com l'Ajuntament ha fet saber, i ha raonat, a les persones membres del Consell. D'aquesta manera, es prenen els següents acords i també tenen lloc els següents comentaris de diferents persones assistents:

- En Miquel Aguilar comenta que els articles sobre la residència, el de caminar i caure, el de solitud no volguda, es trauran del proper butlletí. També exposa que proposa canviar la fotografia de la portada. De la mateixa manera, l'editorial també es reduirà força, a la meitat, l'article sobre ciutat amiga es manté, però, i sí que es treuen directament els

fragments de “Què és el Consell” i l'apartat finals de QR's i altres informacions.

- Així, a mode de resum, s'acorden els següents canvis:
 - Es canviarà la foto de portada per una de més representativa, i l'editorial es reduirà a la meitat
 - L'article de ciutat amiga es manté
 - L'article d'acompanyament efectiu també es reduirà
 - La notícia de conferència de ciutat es manté
 - L'article sobre tracte amable també es manté
 - El d'avantatges amb persones amb discapacitat també es manté
 - El dels reis, també
 - I, finalment, tota la resta de continguts es trauran.
- En Miquel Aguilar afirma que, efectivament, no només trauran articles sencers sinó que també reduiran el contingut d'aquells que han decidit mantenir.
- Per la seva banda, en Toni Llorca comenta que l'Associació de Veïns de Ca n'Oriac fa sempre un butlletí molt llarg, amb moltes fotografies, i pregunta si l'Ajuntament hi participa d'alguna manera.
- En Pere Freixa, després, lamenta que el Consell no depengui de Cultura, perquè té la sensació que aquesta àrea té més diners per fer diverses coses, i en canvi quant al Consell estem més limitats al dependre de l'àrea que depèn.
- En Martí Sala, en el seu torn, demana quan i on podran anar a buscar diferents obsequis per poder entregar a les persones que venen a fer conferències, i que són de fora de Sabadell.
- En Miquel Aguilar demana que els puguin fer arribar les correccions fetes sobre el butlletí, quan abans millor, per poder fer la segona versió ajustada a les 16 pàgines.
- Quant al tema de les conferències de ciutat, en Miquel Aguilar diu que la darrera conferència de Ca n'Oriac només va venir una persona d'aquest barri. Això el fa proposar que pugui preguntar-se als diferents districtes qui d'aquests realment voldrien que hi s'hi vagin a fer les

conferències, perquè no passin aquestes d'aquest estil quant a l'afluència.

- En Pere Freixa torna a intervenir i demana que pugui assistir la persona regidora de Cultura, per tal de demanar-li ajuda al voltant d'algunes demandes que tenen.

Per acabar, en Marc de Portacabot ofereix poder recordar els diferents aspectes de la normativa quant a la publicació del butlletí que van comentar-se en la reunió de la setmana passada. En Pere Freixa proposa que en Marc ho envii pel grup de WhatsApp i, com que tothom hi està d'acord, així mateix es decideix que es farà.

- **Comiat**

Recollim la sala i ens acomiadem fins a la propera sessió.